
Ședință  de  urgență  a
Consiliului  Local  Mangalia:
Un singur proiect de hotărâre
pe ordinea de zi
10 iulie 2025 5:53

Consiliul  Local  Mangalia  se  va
întruni  astăzi,10  iulie  2025,  la
orele 16.00, în ședință de urgență
convocată online.
Pe ordinea de zi a întâlnirii se află un singur proiect de
hotărâre:

Proiect de hotărâre privind mandatarea în mod expres a
reprezentantului  Consiliului  Local  al  Municipiului
Mangalia în cadrul Adunării Generale a Asociaților a
S.C. ADMINISTRAREA PARCULUI INDUSTRIAL MANGALIA S.R.L.;

Aviz Comisii: Comisia Economică, Fonduri Structurale Europene,
Turism  şi  Industrie  şi  Comisia  Urbanism,  Amenajarea
Teritoriului  şi  Juridică;
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Apă  potabilă  cu  program  în
localitățile Saligny și Țepeș
Vodă
10 iulie 2025 5:53

Din cauza secetei accentuate și a
temperaturilor  extreme,  debitele
mai  multor  surse  de  captare  au
scăzut  semnificativ  în  ultima
perioadă.  Această  situație
afectează  și  localitățile  Țepeș
Vodă (comuna Siliștea) și Saligny
(comuna  Saligny)  din  județul
Constanța, unde s-a înregistrat o
creștere considerabilă a consumului
de  apă,  concomitent  cu  reducerea
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debitului la sursă.
Ca urmare, rezervoarele de apă se golesc rapid, fără a mai
putea asigura stocul necesar pentru furnizarea continuă a apei
parcursul întregii zile.

Pentru a permite refacerea rezervelor și pentru a preveni
disfuncționalități  majore  în  furnizarea  apei  către
utilizatori, începând de începând de astăzi, 08 iulie 2025,
până la data de 01 septembrie 2025, în satele Țepeș Vodă și
Saligny alimentarea cu apă se va face după următorul program:

Dimineața: 06.00 – 10.00

După – amiază: 17.00 – 22.00.

Recomandăm abonaților să își asigure rezerve suficiente de apă
pentru uz casnic, pentru a reduce impactul perioadelor în care
furnizarea va fi sistată.

Reamintim  tuturor  consumatorilor  din  zonele  afectate  că
utilizarea apei în alte scopuri decât cel menajer – cum ar fi
irigarea grădinilor, umplerea piscinelor, spălarea curților,
teraselor  sau  a  altor  suprafețe  exterioare  –   contravine
contractului de furnizare a serviciului de alimentare cu apă
și  contribuie  la  agravarea  situației,  prin  depășirea
capacității  maxime  a  sistemelor  de  alimentare.

Legislația în vigoare descurajează utilizarea apei potabile
distribuită prin rețelele publice în alte scopuri decât pentru
satisfacerea nevoilor strict gospodărești:

art.4 din Legea nr.241/2006 a serviciului de apă și de
canalizare, republicată:

(1) Apa potabilă distribuită prin sistemele de alimentare cu
apă  este  destinată  satisfacerii  cu  prioritate  a  nevoilor
gospodărești ale populației, ale instituțiilor publice, ale
operatorilor  economici  și,  după  caz,  pentru  combaterea  și



stingerea incendiilor, în lipsa apei industriale.

(4)  Utilizarea  apei  potabile  în  alte  scopuri  decât  cele
menționate la alin. (1) este permisă numai în măsura în care
există disponibilități față de necesarul de apă potabilă al
localităților,  stabilit  potrivit  prescripțiilor  tehnice  în
vigoare.

(6)  Pentru  satisfacerea  altor  nevoi,  cum  ar  fi  stropitul
străzilor  și  al  spatiilor  verzi,  spălatul  piețelor  și  al
străzilor,  spălarea  periodică  a  sistemului  de  canalizare,
spălarea autovehiculelor și consumul tehnologic al unităților
industriale, se va utiliza cu precădere apă industrială.

art  10.  din  Legea  nr.  107/1996  –  Legea  apelor
(actualizată):

(1)  Satisfacerea  cerinţelor  de  apă  ale  populaţiei  are
prioritate  faţă  de  folosirea  apei  în  alte  scopuri.  De
asemenea, au prioritate, faţă de alte folosinţe, alimentarea
cu apă pentru animale, refacerea rezervei intangibile de apă
după  incendii,  precum  şi  debitele  necesare  menţinerii
echilibrului  ecologic  al  habitatului  acvatic.

(4) Apele subterane, corespunzătoare calitativ, sunt resurse
strategice destinate în primul rând pentru alimentarea cu apă
a  populaţiei  şi  animalelor,  precum  şi  pentru  asigurarea
igienei şi sănătăţii populaţiei. Aceste ape pot fi utilizate
şi în alte scopuri, numai în baza autorizaţiei de gospodărire
a apelor.

(4^1) Utilizarea în scop de irigații a apelor subterane este
permisă numai în zonele unde nu există ape de suprafață şi
numai  din  primul  strat  acvifer  cu  potențial  hidrogeologic
(stratul freatic), pe baza studiilor hidrogeologice întocmite
sau  expertizate  de  Institutul  Naţional  de  Hidrologie  şi
Gospodărire a Apelor.

Având  în  vedere  prevederile  legale  enunțate  mai  sus,



recomandăm  abonaților  să  utilizeze  rațional  apa  potabilă,
numai în scopurile prevăzute în contractul de furnizare a
serviciului de alimentare cu apă, respectiv consum menajer
pentru  satisfacerea  nevoilor  gospodărești  şi  să  evite
utilizarea acesteia în scopuri recreative, agricole sau pentru
întreținerea  suprafețelor  exterioare.  Aceste  activități
cauzează  dificultăți  în  asigurarea  continuității  și  în
condiții optime de presiune a furnizării apei!

Apa trebuie folosită cu responsabilitate, strict pentru consum
propriu şi în scop menajer!

Echipele RAJA monitorizează permanent evoluția situației din
teren și vor reveni la programul normal de furnizare imediat
ce condițiile tehnice vor permite.

Utilizarea  eficientă  și  responsabilă  a  resurselor  de  apă
reprezintă o responsabilitate comună – atât a operatorului,
cât și a fiecărui consumator.

ATENȚIE,  se  oprește  apa  în
cartierul  Coiciu  din
municipiul Constanța
10 iulie 2025 5:53
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Pentru  executarea  lucrărilor  de
conectare  a  conductelor  nou-
edificate  pe  străzile  Izvor,
Steagului și Frunzelor, la sistemul
centralizat  de  distribuție  din
municipiul  Constanța,  RAJA  S.A.
este nevoită să sisteze furnizarea
apei  potabile  timp  de  14  ore,
începând din seara de marți – 15
iulie  2025,  ora  22:00,  până
miercuri  –  16  iulie  2025,  ora
12:00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  zona
cartierului Coiciu, perimetrul delimitat de străzile Ion Roată
– Dreptății – Dezrobirii – Soveja – Portiței – Poporului – Ion
Roată, cu adiacentele și punctele termice aferente.

Investițiile sunt parte a Contractului CL2 – „Rețele apă și
canalizare în zona centrală a Municipiului Constanța – Lot 2”,
în valoare totală de aproximativ 20 milioane lei, derulat prin
Programul Operațional Infrastructură Mare (POIM).

În  cadrul  lucrărilor,  conductele  principale  –  cu  diametre
cuprinse între 160 și 250 mm, vor fi conectate la sistemul
centralizat prin 6 puncte de lucru.

Atragem  atenția  că,  după  reluarea  furnizării,  apa  poate
prezenta  modificări  temporare  ale  calității,  cum  ar  fi
turbiditatea sau culoarea. În acest caz, este indicat ca apa
să fie utilizată doar în scopuri casnice, până la limpezire.



Investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea sistemelor de
alimentare  cu  apă  potabilă  sunt  realizate  în  beneficiul
consumatorilor,  având  ca  obiectiv  furnizarea  unor  servicii
ireproșabile și, implicit, creșterea calității vieții. Prin
implementarea acestora se realizează îmbunătățirea capacității
de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,  asigurarea
debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,  reducerea
pierderilor în rețea, precum și siguranța și continuitatea
furnizării serviciilor.

Se  sistează  furnizarea  apei
potabile în Eforie. Ce străzi
sunt afectate
10 iulie 2025 5:53

Echipele RAJA intervin în zilele de
marți, 8 iulie 2025 și miercuri, 9
iulie 2025, în localitatea Eforie
Sud, pentru executarea unor lucrări
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de remediere a avariilor apărute la
nivelul unor cămine tehnice.
Lucrările implică schimbarea unor vane de legătură, prin a
căror  manevrare  se  va  mări  debitul  de  apă  necesar  pentru
asigurarea serviciului în condiții optime.

Aceste  intervenții  sunt  esențiale  și  vin  în  sprijinul
consumatorilor.

Pentru realizarea operațiunilor, furnizarea apei potabile va
fi  sistată  în  intervalul  orar  08:00  –  16:00,  conform
următorului  program:

Marți, 8 iulie 2025, vor fi afectați de
lipsa apei consumatorii de pe străzile:

Vasile Alecsandri
Carmen Silva
Mircea cel Bătrân

Miercuri,  9  iulie  2025,  se  oprește
furnizarea apei pe următoarele străzi:

Doctor Istrate
Carmen Silva (tronsonul cuprins între străzile 9 Mai și
Vlad Țepeș)

„Totodată, rugăm toți utilizatorii afectați de aceste lucrări
să își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz
casnic în perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.



Ne cerem scuze pentru disconfortul creat și vă asigurăm că
echipele RAJA vor depune toate eforturile pentru finalizarea
intervențiilor și reluarea alimentării cu apă în cel mai scurt
timp posibil”, transmit reprezentanții RAJA Constanța.

UAT Comuna Pecineaga a semnat
contractul  de  finanțare
NERAMBURSABILĂ  pentru
implementarea  proiectului
instalării  unui  sistem
fotovoltaic  în  valoare  de
739.724 de lei
10 iulie 2025 5:53

UAT  COMUNA  PECINEAGA  a  semnat
contractul  de  finanțare
nerambursabil[  nr.  1029  din
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28.05.2025 cu Ministerul Energiei,
pentru  implementarea  proiectului
„Sistem Fotovoltaic ON GRID Pi-115
kWp  –  UAT  Pecineaga,  județul
Constanța”,  prin  Fondul  pentru
Modernizare;  Cod  apel  :
PFM/169/PFM_P1/NA/P1_OS1/FM_1.1  ;
cod proiect: 315307.
Obiectiv general al proiectului de investilie propus vizează
valorificarea  resurselor  energetice  regenerabile  pentru
producerea energiei ,,verzi”, pentru autoconsum, și reducerea
globala a emisiilor de gaze cu efect de sera la nivelul comuna
Pecineaga, județul Constanta.

Obiectiv specific al proiectului este:
Creșterea  nivelului  de  independența  energetica  al  Comunei
Pecineaga  prin  realizarea  unui  parc  panouri  fotovoltaice
montate  pe  sol  pentru  asigurarea  consumului  propriu  a  8
clădiri  publice  și  pentru  iluminat  public  din  Comuna
Pecineaga, cu o capacitate totala nou instalata de 115,20 kW
Reducerea emisiilor de carbon în atmosfera prin asigurarea
consumului propriu de energie electrica din surse regenerabile
de tip solar cu 91.04 tCO2/an. Creșterea producției de energie
electrica din surse regenerabile de energie de tip solar

Activitățile principale ale proiectului sunt:

întocmirea documentației tehnice pentru depunerea cererii de
finanțare;

Managementul proiectului;
Informare și publicitate;



Realizarea investiției;
Audit financiar al proiectului.

Indicatori vizați de prezenta investiție
sunt:
Capacitate nou instalata de producere a energiei din surse
regenerabile eolian, solar sau hidro (MW) (MW): 0,115 MW;

Producția  medie  de  energie  din  surse  regenerabile:  149,26
MWh/an

Factorul de capacitate al centralei: 14,79 %

Reducerea gazelor cu efect de sera: scădere anuala estimata a
gazelor cu efect de sera: 91,33 Echivalent tone de CO2/an

Producția  totala  de  energie  din  surse  regenerabile  pentru
perioada de referință: 2.985,18 MWh.

Valoarea totala a contractului este de 739.724,47 lei.

Valoarea  maximă  nerambursabilă  a  proiectului  asigurata  din
Fondul de Modemizare este de 686.513,27 lei în procent de 100
%.

Valoare asigurata de Beneficiar este de 53.211,20 lei.

Durata de implementare a proiectului este până în data de
31.12.2026.

lnformatii suplimentare despre proiect se pot obține la nr.
tel. 0241.858.510, email: secretariat@primăria-pecineaga.ro.
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ATENȚIE!  Se  sistează
furnizarea  curentului
electric  la  Mangalia,
Pecineaga,  Limanu  și  23
August
10 iulie 2025 5:53

Societatea Rețele Electrice anunță
sistări  de  energie  electrică  la
Mangalia, Pecineaga, Limanu și 23
August.
Iată programul COMPLET al întreruperilor:
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Luni, 07
iulie
2025

23 August, RAJA – sursa Dulcești, vile zona
Plaja 23 August, restaurant Popasul

Pescarilor, mănăstire, complex BOEM Neptun
si ferma Agricola – întrerupere totală.

08:00
–

16:00

Pecineaga, Vinatori, Dulcești, Moșneni, cu
ferma agricolă, complex turistic Sportiv 23
August, RAJA – sursa Pecineaga si abator

Pecineaga – întrerupere totala.

08:00
–

16:00

Mangalia, zona exterioara, cu cartier
Dobrogea 1 si 2, blocuri ANL, străzile:
Șerban Cantacuzino, Alexandru Ilias;

unități militare port militar, pompe apa UM
2146, stația Transgaz, avicole Mangalia,
abator Mangalia, ferma agricola, ferma
Fruvileg si ferma porci Mangalia –

întrerupere totala.

08:00
–

16:00

Mangalia, cu străzile: General Boerescu, 1
Mai, M.I. Dobrogeanu – întrerupere

parțiala.

08:30
–

16:30

Marți,
08 iulie
2025

2 Mai, complex Danciza, UM 01714, Politia
Frontiera Turn Monitorizare, vile zona DN

39 (intre 2 Mai si Vama Veche) –
întrerupere totala.

08:30
–

16:30

Miercuri
, 09
Iulie
2025

• Mangalia, zona externa, cu herghelia
Mangalia, bloc Herghelie, complex avicola

Herghelie – întrerupere totală.
• Mangalia, zona externa, cu cartierele:
Dobrogea 1 si 2, blocuri ANL, străzile:
Șerban Cantacuzino, Alexandru Iliaș,

unități militare port Militar, pompe apa UM
2146, stația transgaz, avicola Mangalia,
abator Mangalia, ferma agricola, ferma
Fruvileg si ferma porci Mangalia –

întreruperi de scurtă durată.

08:30
–

16:30



Joi, 10
Iulie
2025

Neptun, complex Turistic BOEM si ferma
Agricola – întrerupere totală.

08:30
–

16:30

Vineri,
11 Iulie
2025

Vama Veche, cu Punct Trecere Frontiera Vama
Veche – Politia de Frontiera – întrerupere

totală.

08:30
–

16:30

 

Atenție!  Apa  potabilă  se
furnizează  după  program  la
Mircea Vodă
10 iulie 2025 5:53

Din  cauza  fenomenului  de  secetă
accentuată  și  a  temperaturilor
extreme, s-a înregistrat o creștere
semnificativă a consumului de apă
în localitatea Mircea Vodă – comuna
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Mircea  Vodă,  concomitent  cu
scăderea  debitului  de  apă  la
nivelul surselor de captare.
Toate acestea au condus la golirea rezervorului de apă într-un
ritm  alert,  neputându-se  realiza  stocul  necesar  pentru
furnizarea apei în regim continuu pe parcursul întregii zile.

Pentru a permite refacerea rezervelor de apă și pentru a evita
disfuncționalități  majore  în  alimentarea  utilizatorilor,
începând de începând de astăzi, 07 iulie 2025 până la 01
septembrie  2025,  în  localitatea  Mircea  Vodă  se  va  sista
furnizarea apei potabile pe timpul nopții, în intervalul orar
23.00 – 06.00.

Pentru a diminua impactul perioadelor în care furnizarea apei
va fi sistată, recomandăm abonaților să își asigure rezerve
suficiente de apă pentru uz casnic.

Reamintim  tuturor  consumatorilor  din  zona  afectată  că
folosirea apei în alte scopuri decât cel menajer – cum ar fi
irigarea grădinilor, umplerea piscinelor, spălarea curților,
teraselor  sau  a  altor  suprafețe  exterioare  –   contravine
contractului de furnizare a serviciului de alimentare cu apă
și conduce la creșterea consumului peste capacitatea maximă a
sistemelor de alimentare, ceea ce agravează situația.

Precizăm  faptul  că,  legislația  în  vigoare  descurajează
utilizarea apei potabile distribuită prin rețelele publice în
alte  scopuri  decât  pentru  satisfacerea  nevoilor  strict
gospodărești:

art.4 din Legea nr.241/2006 a serviciului de apă și de
canalizare, republicată:

(1) Apa potabilă distribuită prin sistemele de alimentare cu
apă  este  destinată  satisfacerii  cu  prioritate  a  nevoilor



gospodărești ale populației, ale instituțiilor publice, ale
operatorilor  economici  și,  după  caz,  pentru  combaterea  și
stingerea incendiilor, în lipsa apei industriale.

(4)  Utilizarea  apei  potabile  în  alte  scopuri  decât  cele
menționate la alin. (1) este permisă numai în măsura în care
există disponibilități față de necesarul de apă potabilă al
localităților,  stabilit  potrivit  prescripțiilor  tehnice  în
vigoare.

(6)  Pentru  satisfacerea  altor  nevoi,  cum  ar  fi  stropitul
străzilor  și  al  spatiilor  verzi,  spălatul  piețelor  și  al
străzilor,  spălarea  periodică  a  sistemului  de  canalizare,
spălarea autovehiculelor și consumul tehnologic al unităților
industriale, se va utiliza cu precădere apă industrială.

art  10.  din  Legea  nr.  107/1996  –  Legea  apelor
(actualizată):

(1)  Satisfacerea  cerinţelor  de  apă  ale  populaţiei  are
prioritate  faţă  de  folosirea  apei  în  alte  scopuri.  De
asemenea, au prioritate, faţă de alte folosinţe, alimentarea
cu apă pentru animale, refacerea rezervei intangibile de apă
după  incendii,  precum  şi  debitele  necesare  menţinerii
echilibrului  ecologic  al  habitatului  acvatic.

(4) Apele subterane, corespunzătoare calitativ, sunt resurse
strategice destinate în primul rând pentru alimentarea cu apă
a  populaţiei  şi  animalelor,  precum  şi  pentru  asigurarea
igienei şi sănătăţii populaţiei. Aceste ape pot fi utilizate
şi în alte scopuri, numai în baza autorizaţiei de gospodărire
a apelor.

(4^1) Utilizarea în scop de irigații a apelor subterane este
permisă numai în zonele unde nu există ape de suprafață şi
numai  din  primul  strat  acvifer  cu  potențial  hidrogeologic
(stratul freatic), pe baza studiilor hidrogeologice întocmite
sau  expertizate  de  Institutul  Naţional  de  Hidrologie  şi
Gospodărire a Apelor.



Având  în  vedere  prevederile  legale  enunțate  mai  sus,
recomandăm  abonaților  să  utilizeze  rațional  apa  potabilă,
numai în scopurile prevăzute în contractul de furnizare a
serviciului de alimentare cu apă, respectiv consum menajer
pentru  satisfacerea  nevoilor  gospodărești  şi  să  evite
utilizarea acesteia în scopuri recreative, agricole sau pentru
întreținerea  suprafețelor  exterioare.  Aceste  activități
cauzează  dificultăți  în  asigurarea  continuității  și  în
condiții optime de presiune a furnizării apei!

Apa trebuie folosită cu responsabilitate, strict pentru consum
propriu şi în scop menajer!

Echipele RAJA monitorizează permanent evoluția situației din
teren și vor reveni la programul normal de furnizare imediat
ce condițiile tehnice o vor permite.

Utilizarea  eficientă  și  responsabilă  a  resurselor  de  apă
reprezintă o responsabilitate comună – atât a operatorului,
cât și a fiecărui consumator.

(FOTO)  Fântâna  arteziană  de
pe faleza Mangaliei, din nou
în COLAPS. Fără apă și fără
floricele,  dar  cu  jeg,
graffiti și bare rupte
10 iulie 2025 5:53
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Fântâna arteziană de pe faleza din
Mangalia spune, an de an, o veșnică
poveste: ba arată impecabil, cu apă
curată  (numai  bună  de  spălat  pe
picioare  pentru  turiștii  care  nu
găsesc  dușuri  pe  plajă)  și
floricele,  ba  este  plină  de
mocirlă, de frunze, mizerie sau, ca
în  cazul  de  față,  este  pur  și
simplu seacă.
Anul acesta primăria s-a dat din nou bătută: a lăsat fântâna
fără bruma de apă curgătoare. A permis și vandalizarea ei, cu
graffiti și bare făcute harcea parcea.

În schimb, șeful administrației rămâne extrem de uimit de
turismul pe care îl face Costineștiul. Și Vama. Și oricine
altcineva, mai puțin Mangalia.

Dovada – Primăria Mangalia nu reușește să întrețină sau măcar
să păzească o amărâtă de fântână, amplasată în inima orașului.



Fântâna de pe faleză a reintrat în COLAPS

Fântâna de pe faleză a reintrat în COLAPS
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Fântâna de pe faleză a reintrat în COLAPS
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Fântâna de pe faleză a reintrat în COLAPS

Pe aceeași temă:

Fântânile  arteziene  din  oraș,  abandonate  broaștelor  și
buruienilor (foto)

Terenuri  de  sport
multifuncționale  la  școlile
din Pecineaga: Elevii comunei
beneficiază  de  echipamente
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digitale  și  mobilier  de
ultimă generație
10 iulie 2025 5:53

Primăria comunei Pecineaga continuă
lucrările  de  reabilitare  a
unităților școlare. În acest moment
se  lucrează  pentru  amenajarea  a
două  terenuri  de  sport
multifuncționale,  la  cele  două
unități de învățământ.
Potrivit  primarului  comunei  Pecineaga,  Marian  Makkai,  atât
Școala  cu  clasele  I-IV  cât  și  cea  cu  clasele  V-VIII  vor
beneficia de terenuri de sport multifuncțional.

La Școala primară din comună este în curs de amenajare un
teren  sintetic,  iar  la  școala  gimnazială  terenul  va  fi
reabilitat.

Mai  mult,  la  Școala  Gimnazială  nr.  1  sunt  în  curs  de
reamenajare  și  extindere  grupurile  sanitare,  de  care  vor
beneficia  cei  circa  140  de  elevi  care  învață  în  două
schimburi.

Reamintim că, la finalul anului trecut, primăria Pecineaga a
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accesat un proiect prin PNRR, prin care elevii comunei au
primit echipamente digitale și materiale didactice de ultimă
generație, achiziționate cu fonduri europene.

Valoarea totală a grantului este de 969.042 lei, din care
Primăria Pecineaga a contribuit cu 17.850 de lei.

Prin acest proiect Primăria Pecineaga a achiziționat mobilier
și materiale didactice pentru dotarea sălilor de clasă, a
achiziționat  echipamente  și  resurse  tehnologice  digitale,
mobilier  specific,  inclusiv  echipamente  digitale  pentru
dotarea cabinetului de consiliere și asistență pedagogică.

Tot prin proiectul primăriei s-a reușit, totodată, cumpărarea
mobilierului specific și a materialelor didactice specifice
pentru dotarea spațiilor cu echipamente și aparatura sportivă
precum  și  a  materialelor  didactice  pentru  desfășurarea
activităților  sportive  atât  pentru  elevi  cât  și  pentru
preșcolari.

De „Proiectul PNRR al UAT Pecineaga – Dotarea cu mobilier,
materiale didactice și echipamente digitale a unităților de
învățământ din Pecineaga” beneficiază 370 de copii, de la cele
trei școli și de la grădinița din comună.



Mobilier modern la Pecineaga

(VIDEO)  Corul  Callatis  ar
putea RATA deplasarea la un
concurs  internațional:
Plecarea  lor  ar  trebui
plătită  din  banii  OMD
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Mangalia,  instituție  cu
datorii ENORME
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Așa  cum  arătam  în  mai  multe
materiale  de  presă,  OMD  Mangalia
este instituția care ar trebui să
se ocupe de promovarea orașului în
țară și peste hotare și care are,
potrivit  consilierilor  locali,
datorii de 1, 2 milioane de euro.
Cu  toate  acestea,  primarul
Mangaliei  a  găsit  de  cuviință  să
„arunce”  banii  pentru  deplasarea
Corului Callatis în ograda acestei
instituții datornice.
Corul Callatis din Mangalia, multiplu laureat la festivalurile
internaționale de profit, este în pericol să nu se mai poată
deplasa la următorul eveniment.

Motivul este unul simplu: în ciuda faptului că, pentru astfel
de evenimente, banii alocați ar fi trebuit să vină din bugetul
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local – așa cum se întâmplă atât în consiliile locale, cât și
cele județene – primăria a ținut neapărat să acorde suma de
bani de la Organizația de Turism Mangalia, cu datorii de peste
un MILION DE EURO.

Adică  exact  structura  care,  potrivit  declarațiilor
consilierilor locali, are probleme extraordinar de mari cu
datoriile pe anii trecuți și, implicit, organizația care în
niciun caz nu ar putea acorda banii copiilor pentru deplasări.

Profesorul Traian Broască, coordonatorul Corului Callatis a
venit astăzi, împreună cu părinții și copiii, să pledeze cauza
corului.

Președintele de ședință, Leonard Tănase, care, în calitate de
consilier județean a ajutat Corul Callatis, a declarat:

“Domnul  profesor  este  chiar  aici,  i  s-a  spus  că  dacă  nu
aprobăm, pe bugetul OMD, suma de bani, nu mai poate pleca.

Îi  spun  domnului  profesor  că  astăzi  nu  se  votează  niciun
buget, nicio sumă de bani. Azi aprobăm doar pe cel care ne va
reprezenta pe noi, Consiliul Local, în cadrul OMD.

Varianta corectă de a vi se aloca acești bani nu era pe OMD,
ci pe Legea 350, și puteați avea de mult acești bani, dacă
primăria dorea, cu adevărat, să vă ajute.

Pe Legea 350 este o comisie, se acordă un punctaj, pe care cu
siguranță îl aveați maxim. Tot maxim de punctaj ați avut și la
Consiliul Județean când eu și Nicu Moroianu eram consilieri
județeni.

Pentru Corul Callatis știi foarte bine că și eu, și Nicu
Moroianu am făcut tot posibilul și am reușit să vă trimitem
corul la festivaluri internaționale.

Leonard Tănase a reamintit faptul că Primăria Mangalia nu a
dat banii necesari Corului Callatis, în ciuda nenumăratelor
promisiuni:



“Ați ajuns atunci exact în situația în care sunteți acum, fără
banii primiți și cu avansul dat de către părinți. De două ori
v-a făcut acest lucru primăria. Și, tot de două ori am reușit,
împreună cu o mână de oameni inimoși, agenți economici, să
strângem banii și să trimitem Corul Callatis la festivaluri”.

Soluția găsită de șeful OMD, Dumitru Filip și de secretarul
primăriei,  Andreea  Ciocănel,  a  fost  aceea  de  a  aproba  ÎN
TOTALITATE bugetul OMD, și, astfel și suma necesară corului.
Însă acest lucru ar fi fost imposibil, OMD Mangalia fiind, așa
cum au declarat consilierii, o “bubă” plină de datorii.

“Trebuie să se înțeleagă faptul că oamenii aștia din sală,
părinții copiilor, s-au luptat ani întregi cu administrația
locală. Știu și părinții și domnul profesor. Noi am fost cei
care am ajutat Corul Callatis atunci când primăria îi băga
bețe în roate. Nu este legal, din punctul meu de vedere, să
alocăm bani prim OMD. Legal era să fie prinși în bugetul
local, pe Legea 350, a finanțărilor pe Cultură și Sport, era o
variantă foarte simplă și legală. Depuneam un simplu dosar, o
comisie sub comanda domnului primar aproba banii și era totul
terminat. Se putea face lucrul acesta de la începutul anului”,
a mai spus Leonard Tănase.

Traian  Broască  le-a  mulțumit  celor  doi  foști  consilieri
județeni – lui Nicolae Moroianu și lui Leonard Tănase și  i-a
rugat pe toți cei din administrație să întindă o mână de
ajutor copiilor premianți:

“Noi am trimis prima tranșă de bani din acest proiect, prin
bunăvoința părinților, de la mine, de la alți oameni de bună
credință. Vom pierde acești bani.

Nu știu ce soluție mai există, pentru că, până pe 15 iulie
trebuie să trimitem următoarea tranșă (circa 20.000 de euro
n.r.). Nu vrem să pierdem această continuitate, pentru că va
trebui să o luăm de la capăt, cu preselecții.

Lucrul acesta s-a întâmplat de-a lungul anilor, când foarte



bine ați spus, am alergat să facem rost, pe ultima sută de
metri, de bani pentru a putea pleca.

Nu  știu  de  ce  trebuie  pedepsiți  acești  copii,  care  sunt
numărul 1 în Europa”, a spus Traian Broască.

Pentru a rezolva situația Corului Callatis, consilierii PSD,
USR și AUR au spus că, la orice oră din zi sau din noapte, vor
aproba suma necesară deplasării corului, printr-o rectificare
bugetară. Cu condiția ca primarul Mangaliei să înainteze un
proiect de hotărâre în acest sens.

Secretara  primăriei,  Andreea  Ciocănel,  a  spus  că  este
imposibilă  o  rectificare  bugetară.  Bugetul  aprobat  de
consilieri în urmă cu câteva zile nu a fost, încă, încărcat în
programul Trezoreriei, fără a da mai multe amănunte despre
acest lucru.

Singura soluție, a mai spus secretara primăriei, ar fi fost
aprobarea întregului buget al OMD, lucru la fel de imposibil,
pentru că instituția are datorii foarte mari.

O propunere inedită a venit din partea președintelui PSD,
consilierul Neculai Tănasă:

”Eu am o propunere extrem de simplă: toți consilierii locali,
mai ales cei de la PNL care au hoteluri și afaceri bănoase, să
oferim câte 500 de euro. Eu sunt primul care va face acest
lucru. Aștept să mi se alăture și colegii liberali”.

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în

https://editiadesud.ro/atentie-se-opreste-apa-in-mai-multe-zone-din-localitatea-valu-lui-traian/


mai  multe  zone  din
localitatea Valu lui Traian!
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În  vederea  executării  lucrării
programate în localitatea Valu lui
Traian, județul Constanța, ”Lucrări
de  conexiune  conducte  noi-  Calea
Dobrogei (DN3)”, RAJA S.A. va sista
furnizarea apei, marți – 01 iulie
2025,  în  intervalul  orar  08:00  –
15:00.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din localitatea
Valu lui Traian, de pe strada Calea Dobrogei – de la numărul
390  până  la  limita  vestică  cu  orașul  Murfatlar,  cei  din
cartierul  Valea  Seacă,  precum  Secția  exterioară  Valu  Lui
Traian a Penitenciarului Poarta Albă.

Investiția face parte din cadrul ”Proiectul de dezvoltare a
infrastructurii de apă și apă uzată în aria de operare a SC
RAJA SA Constanța în perioada 2014- 2020, Contract CL 21 –
Rețele  apă  și  canalizare  Valu  lui  Traian”,  în  valoare  de
aproximativ 116 milioane lei.
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Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare sa
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistata alimentarea cu apa.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizeaza
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacitătii  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calitatii  apei,
reducerea pierderilor in reteaua de distributie, siguranta si
continuitatea furnizarii serviciilor.

 

Furnizarea  apei  potabile  va
fi asigurată după program în
localitățile Olteni și Mihail
Kogălniceanu
10 iulie 2025 5:53
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În  contextul  creșterii
semnificative a consumului de apă
potabilă,  coroborată  cu  scăderea
debitului  în  rezervoarele  de
stocare din sistemele de alimentare
cu  apă  din  localitatea  Olteni  –
comuna Independența, nu mai poate
fi asigurată distribuția continuă a
apei în parametri optimi.
Pentru a permite refacerea rezervelor de apă și pentru a evita
disfuncționalități  majore  în  alimentarea  utilizatorilor,
începând de începând de astăzi, 26 iunie 2025 până la 01
septembrie  2025,  în  satul  Olteni  (comuna  Independența),
județul Constanța, se va sista furnizarea apei potabile pe
timpul nopții, în intervalul orar 22.00 – 05.00.

De asemenea, ca urmare a monitorizării continue a parametrilor
de  funcționare  a  sistemului  de  alimentare  cu  apă  din
localitatea  Mihail  Kogălniceanu,  precum  și  a  analizării
consumurilor înregistrate din ultimele zile, începând cu data
de 26 iunie 2025, alimentarea cu apă în localitate se va
desfășura  în  regim  normal  pe  parcursul  zilei,  sistarea
furnizării fiind doar pe timpul nopții, în intervalul orar
22:30 – 05:00.



Această măsură a fost adoptată în urma constatării faptului
că,  în  actualele  condiții  de  consum,  este  suficientă
întreruperea furnizării apei în perioada nocturnă, pentru a
permite reumplerea eficientă a rezervoarelor de stocare, fără
a afecta semnificativ nevoile de apă ale populației.

Compania  noastră  va  continua  să  monitorizeze  îndeaproape
evoluția  consumului  și  nivelurile  din  rezervoare,  iar
revenirea la regimul de furnizare non-stop va fi implementată
imediat ce parametrii tehnici o vor permite.

Pentru a diminua impactul perioadelor în care furnizarea apei
va fi sistată, recomandăm abonaților să își asigure rezerve
suficiente de apă pentru uz casnic.

Reamintim  tuturor  consumatorilor  din  zona  afectată  că
folosirea apei în alte scopuri decât cel menajer – cum ar fi
irigarea grădinilor, umplerea piscinelor, spălarea curților,
teraselor  sau  a  altor  suprafețe  exterioare  –   contravine
contractului de furnizare a serviciului de alimentare cu apă
și conduce la creșterea consumului peste capacitatea maximă a
sistemelor de alimentare, ceea ce agravează situația.

Precizăm  faptul  că,  legislația  în  vigoare  descurajează
utilizarea apei potabile distribuită prin rețelele publice în
alte  scopuri  decât  pentru  satisfacerea  nevoilor  strict
gospodărești:

* art.4 din Legea nr.241/2006 a serviciului de apă și de
canalizare, republicată:

(1) Apa potabilă distribuită prin sistemele de alimentare cu
apă  este  destinată  satisfacerii  cu  prioritate  a  nevoilor
gospodărești ale populației, ale instituțiilor publice, ale
operatorilor  economici  și,  după  caz,  pentru  combaterea  și
stingerea incendiilor, în lipsa apei industriale.

(4)  Utilizarea  apei  potabile  în  alte  scopuri  decât  cele
menționate la alin. (1) este permisă numai în măsura în care



există disponibilități față de necesarul de apă potabilă al
localităților,  stabilit  potrivit  prescripțiilor  tehnice  în
vigoare.

(6)  Pentru  satisfacerea  altor  nevoi,  cum  ar  fi  stropitul
străzilor  și  al  spatiilor  verzi,  spălatul  piețelor  și  al
străzilor,  spălarea  periodică  a  sistemului  de  canalizare,
spălarea autovehiculelor și consumul tehnologic al unităților
industriale, se va utiliza cu precădere apă industrială.

art  10.  din  Legea  nr.  107/1996  –  Legea  apelor
(actualizată):

(1)  Satisfacerea  cerinţelor  de  apă  ale  populaţiei  are
prioritate  faţă  de  folosirea  apei  în  alte  scopuri.  De
asemenea, au prioritate, faţă de alte folosinţe, alimentarea
cu apă pentru animale, refacerea rezervei intangibile de apă
după  incendii,  precum  şi  debitele  necesare  menţinerii
echilibrului  ecologic  al  habitatului  acvatic.

(4) Apele subterane, corespunzătoare calitativ, sunt resurse
strategice destinate în primul rând pentru alimentarea cu apă
a  populaţiei  şi  animalelor,  precum  şi  pentru  asigurarea
igienei şi sănătăţii populaţiei. Aceste ape pot fi utilizate
şi în alte scopuri, numai în baza autorizaţiei de gospodărire
a apelor.

(4^1) Utilizarea în scop de irigaţii a apelor subterane este
permisă numai în zonele unde nu există ape de suprafaţă şi
numai  din  primul  strat  acvifer  cu  potenţial  hidrogeologic
(stratul freatic), pe baza studiilor hidrogeologice întocmite
sau  expertizate  de  Institutul  Naţional  de  Hidrologie  şi
Gospodărire a Apelor.

Având  în  vedere  prevederile  legale  enunțate  mai  sus,
recomandăm  abonaților  să  utilizeze  raţional  apa  potabilă,
numai în scopurile prevăzute în contractul de furnizare a
serviciului de alimentare cu apă, respectiv consum menajer
pentru  satisfacerea  nevoilor  gospodăreşti  şi  să  evite



utilizarea acesteia în scopuri recreative, agricole sau pentru
întreținerea  suprafețelor  exterioare.  Aceste  activități
cauzează  dificultăți  în  asigurarea  continuității  și  în
condiții optime de presiune a furnizării apei!

Apa trebuie folosită cu responsabilitate, strict pentru consum
propriu şi în scop menajer!

Utilizarea  eficientă  și  responsabilă  a  resurselor  de  apă
reprezintă o responsabilitate comună – atât a operatorului,
cât și a fiecărui consumator.

În  atenția  apicultorilor:
Acțiune  de  dezinsecție  la
Costinești
10 iulie 2025 5:53

Primăria Costinești anunță că, pe
28  iunie  2025,  va  avea  loc  o
dezinsecție aeriană, în intervalul
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05:30-10:00.
„Vă aducem la cunoştinţă faptul că, pe data de 28.06.2025 în
intervalul orar 05:30-10:00 pe raza U.A.T. COMUNA COSTINEŞTI,
vor avea loc servicii de dezinsecţie prin pulverizare aeriană
cu soluția VECTOBAC WG în vederea combaterii dăunătorilor,
substanță omologată de către Ministerul Sănătăţii.

Tratamentele se vor aplica de către societatea GEMENII AS
S.R.L.  în  condiţii  corespunzătoare,  respectând  prevederile
legale de protecţie a mediului, a sănătății şi securităţii
populaţiei, conform fişei de avizare a produsului.

Pe  această  cale,  rugăm  toţi  apicultorii  să  ia  măsurile
necesare  pentru  protejarea  familiilor  de  albine,  în  caz
contrar, Primăria Comunei Costineşti este absolvită de orice
responsabilitate”,  se  arată  în  comunicatul  primăriei
Costinești.

 

Fanfara  „Muzica  Apelor”  –
ritmuri  de  vacanță  pentru
constănțeni și turiști. Iată
programul concertelor
10 iulie 2025 5:53
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RAJA Constanța vă invită să pășiți
într-o lume a sunetelor vibrante și
a emoțiilor muzicale, într-un decor
ce  combină  farmecul  muzicii  de
fanfară cu atmosfera încărcată de
istorie a vechiului Tomis.
Pe parcursul sezonului estival 2025, locuitorii Constanței și
toți cei care aleg litoralul românesc sunt invitați să se
bucure de recitalurile pline de farmec ale Fanfarei „Muzica
Apelor”.  Cu  un  repertoriu  divers,  ce  îmbină  melodii
tradiționale,  valsuri,  jazz  și  marșuri  cunoscute,  fanfara
aduce o atmosferă specială, ideală pentru momente de relaxare
în aer liber.

Instrumentiștii fanfarei „Muzica Apelor” vor încânta publicul
în locuri emblematice ale orașului, precum Faleza Cazinou,
Piața Ovidiu – în fața Muzeului Național de Istorie, dar și
Parcul Gării.

Fiecare reprezentație promite să creeze o experiență sonoră
unică, ce combină energia muzicii de promenadă cu farmecul
acestor locuri. Vă așteptăm cu drag la fiecare spectacol!

Programul concertelor Fanfarei „Muzica Apelor”:

Sâmbătă, 28 iunie, ora 17:00 – Piața Ovidiu – Muzeul
Național de Istorie



Duminică, 29 iunie, ora 17:00 – Parc Gară
Vineri, 4 iulie, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Duminică, 6 iulie, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Vineri, 11 iulie, ora 17:00 – Piața Ovidiu – Muzeul
Național de Istorie
Duminică, 13 iulie, ora 17:00 – Parc Gară
Sâmbătă, 19 iulie, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Duminică, 20 iulie, ora 17:00 – Piața Ovidiu – Muzeul
Național de Istorie
Vineri, 25 iulie, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Duminică, 27 iulie, ora 17:00 – Parc Gară
Sâmbătă, 2 august, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Duminică, 3 august, ora 17:00 – Piața Ovidiu – Muzeul
Național de Istorie
Vineri, 8 august, ora 17:00 – Faleza Cazinou
Duminică, 10 august, ora 17:00 – Parc Gară

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  în
zona  Piața  Chiliei  din
Constanța, miercuri, 25 iunie
2025
10 iulie 2025 5:53
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Echipele RAJA vor sista furnizarea
apei potabile, miercuri – 25 iunie
2025, pentru executarea lucrărilor
de remediere, în regim de urgență,
a unei avarii survenite la nivelul
conductei de alimentare cu apă, cu
diametrul de 300 mm, de pe strada
Laic Vodă din municipiul Constanța.
Având în vedere că în această perioadă se desfășoară Evaluarea
Națională, înțelegem cât de importantă este buna desfășurare a
examenelor pentru elevi și părinți. De aceea, pentru a nu
perturba susținerea acestora, intervenția a fost programată în
intervalul orar 13:00 – 20:00.

În acest timp, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
perimetrul  delimitat  de  străzile:  Mircea  cel  Bătrân  –
Făgetului – Pictor Ion Andreescu – Panait Cerna – Maramureș –
Ion Vodă – bd. Mamaia – Nicolae Iorga – Mircea cel Bătrân, cu
străzile adiacente și punctele termice aferente.

Rugăm toți utilizatorii afectați de această oprire să își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților pe care îi
asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru finalizarea reparațiilor și reluarea furnizării apei
potabile în cel mai scurt timp.

Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri



casnice până la limpezire.

RAJA  Constanța:  Apa  este
furnizată  după  program  la
Mihail Kogălniceanu, Corbu de
Jos și Nicolae Bălcescu
10 iulie 2025 5:53

În  contextul  creșterii
semnificative a consumului de apă
potabilă,  coroborată  cu  scăderea
debitului  în  rezervoarele  de
stocare din sistemele de alimentare
cu  apă  ale  localităților  Mihail
Kogălniceanu  (comuna  Mihail
Kogălniceanu), Corbu de Jos (comuna
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Corbu) și Nicolae Bălcescu (comuna
Nicolae Bălcescu), nu mai poate fi
asigurată  distribuția  continuă  a
apei în parametri optimi.
Pentru a permite refacerea rezervelor de apă și pentru a evita
disfuncționalități  majore  în  alimentarea  utilizatorilor,  în
perioada  23  iunie  –  1  septembrie  2025,  furnizarea  apei
potabile  în  cele  trei  localități  se  va  face  zilnic  după
următorul program:

Dimineața: 05:00 – 10:00
După-amiaza și seara: 16:00 – 24:00

Recomandăm abonaților să își asigure rezerve suficiente de apă
pentru  uz  casnic,  astfel  încât  să  diminueze  impactul
perioadelor  în  care  furnizarea  va  fi  sistată.

Reamintim  tuturor  consumatorilor  din  zonele  afectate  că
folosirea apei în alte scopuri decât cel menajer – cum ar fi
irigarea grădinilor, umplerea piscinelor, spălarea curților,
teraselor  sau  a  altor  suprafețe  exterioare  –   contravine
contractului de furnizare a serviciului de alimentare cu apă
și conduce la creșterea consumului peste capacitatea maximă a
sistemelor de alimentare, ceea ce agravează situația.

Precizăm  că,  Legea  serviciului  de  alimentare  cu  apă  nr.
241/2006  și  Legea  apelor  nr.  107/1996  prevăd  clar  că  apa
potabilă  este  destinată  exclusiv  consumului  populației  și
activităților gospodărești.

În acest context, recomandăm abonaților să utilizeze raţional
apa potabilă, numai în scopurile prevăzute în contractul de
furnizare a serviciului de alimentare cu apă, respectiv consum
menajer pentru satisfacerea nevoilor gospodăreşti şi să evite
utilizarea acesteia în scopuri recreative, agricole sau pentru
întreținerea  suprafețelor  exterioare.  Aceste  activități



cauzează  dificultăți  în  asigurarea  continuității  și  în
condiții optime de presiune a furnizării apei!

Apa trebuie folosită cu responsabilitate, strict pentru consum
propriu şi în scop menajer!

Echipele RAJA monitorizează permanent evoluția situației din
teren și vor reveni la programul normal de furnizare imediat
ce condițiile tehnice o vor permite.

Utilizarea  eficientă  și  responsabilă  a  resurselor  de  apă
reprezintă o responsabilitate comună – atât a operatorului,
cât și a fiecărui consumator.

 

Biroul de Comunicare

ATENȚIE!  Se  oprește  apa  pe
mai  multe  străzi  din
municipiul Constanța, joi, 19
iunie 2025
10 iulie 2025 5:53

Echipele RAJA vor sista furnizarea apei potabile, joi – 19
iunie  2025,  pentru  executarea  lucrărilor  de  remediere,  în
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regim de urgență, a unei avarii survenite la nivelul vanei de
legătură aferentă conductei de alimentare cu apă, cu diametrul
de 500 mm, de la intersecția bulevardului Aurel Vlaicu cu
strada Dispensarului, din municipiul Constanța.
Intervenția se va desfășura în intervalul orar 10:00 – 15:00,
timp în care vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
următoarele zone:
– perimetrul delimitat de străzile: Dispensarului – bulevardul
Aurel  Vlaicu  –  bulevardul  Alexandru  Lăpușneanu  –
Dispensarului;
– bulevardul Alexandru Lăpușneanu – tronsonul delimitat de
străzile Suceava și Dispensarului;
– aleea Hortensiei;
– punctele termice numerele 45, 140 și 142.
Rugăm toți utilizatorii afectați de această oprire să își
asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă.
Atragem atenția consumatorilor că, după reluarea furnizării,
apa poate prezenta modificări temporare ale calității, cum ar
fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm abonaților să evite
consumul de apă potabilă și să o utilizeze doar în scopuri
casnice până la limpezire.
Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților afectați,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate la
fața locului vor face tot posibilul pentru remedierea avariei
și reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Polaris M Holding SRL – Punct
de  lucru  Mangalia  demarează
procedurile  de  recuperare  a
datoriilor restante
10 iulie 2025 5:53
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Polaris  Holding  SRL  –  Punct  de
lucru  Mangalia  informează  că  va
demara procedurile de recuperare a
datoriilor  restante  aferente
serviciilor de salubrizare, de la
asociațiile de proprietari care nu
au achitat facturile emise.
Pentru  recuperarea  acestor  sume,  societatea  va  iniția
proceduri  legale  de  executare  silită,  care  vor  viza  atât
asociațiile  de  proprietari  cu  datorii  restante,  cât  și
locatarii care nu și-au îndeplinit obligațiile de plată.

În acest sens, vor fi întreprinse următoarele acțiuni:

Recuperarea sumelor restante;

Aplicarea executării silite în cazul locatarilor care nu
și-au achitat cota parte;

Calcularea și recuperarea penalităților de întârziere și
a cheltuielilor aferente.

Societatea  recomandă  achitarea  datoriilor  restante  într-un
termen cât mai scurt, pentru a evita măsurile legale.

POLARIS  M  HOLDING  SRL  își  exprimă  disponibilitatea  de  a
soluționa  aceste  situații  pe  cale  amiabilă  și  încurajează
asociațiile  și  locatarii  să  ia  legătura  cu  reprezentanții



punctului  de  lucru  pentru  clarificări  sau  stabilirea  unor
modalități de plată.

 

DEZASTRU  la  OMD  Mangalia!
Iulian Boantă, reprezentantul
consiliului  local:  „Proiecte
copy-paste, pe care OMD și-a
pus doar sigla”
10 iulie 2025 5:53

Reprezentantul  Consiliului  Local
Mangalia  în  Organizația  de
Managementul  Destinației  (OMD)
Mangalia,  Iulian  Boantă,  a  fost
prezent, ieri în sala de conferințe
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a  Clubului  Nautic  Callatis  acolo
unde  au  fost  discutate  bugetul,
execuția  bugetară  și  câteva
evenimente.
Propunerile  de  evenimente  nu  au  fost  aprobate  de  agenții
economici  prezenți  la  întâlnire.  Mai  mult,  reprezentantul
Consiliului  Local,  Iulian  Boantă,  a  observat  mai  multe
inadvertențe în bugetul OMD:

“Consiliul  Local  Mangalia  sprijină  proiecte  precum  cele
inițiate de OMD, vrem să fim parteneri reali ai lor, pentru că
succesul lor este benefic pentru oraș.

Dar ceea ce vedem astăzi nu este deloc potrivit cu obiectivul
de constituire al OMD:

planuri fără fundamentare ancorată în realitate
proiecte copy-paste fără a se face o analiză de impact
care să susțina reiterarea lor
proiecte pe care OMD doar și-a pus sigla fără a fi un
proiect real organizat de OMD
o dispersie a proiectelor în timp (de exemplu în luna
octombrie) sau în spațiu (acoperirea tuturor zonelor de
interes) chestionabilă.

Modelul de bugetare lasă de dorit, fiind un amalgam între un
buget de venituri și cheltuieli și cash flow, făcând greu de
înțeles unde și cum se duce.

Procentul de cheltuieli fixe este mare.

La  sume  efective  de  2,5  milioane  de  lei  să  ai  0.6  mil
cheltuieli de personal este disproporționat.

Comunicarea  cu  membrii  OMD  și  Consiliul  Local  trebuie
îmbunătățită. Dar, pe de altă parte și implicarea membrilor



trebuie sa crească.

OMD are un potențial extrem. Doar trebuie să găsim pârghiile
să îl aducem pe făgașul corect”.

Atenție!  Se  oprește  apa  în
cartierul  Tomis  Nord  din
municipiul Constanța
10 iulie 2025 5:53

În vederea executării lucrărilor de
remediere a unei avarii survenite
la nivelul sistemului de alimentare
cu  apă  de  la  intersecția
bulevardelor Tomis cu Aurel Vlaicu
din municipiul Constanța, echipele
RAJA  vor  sista  furnizarea  apei
potabile, joi – 12 iunie 2025.
Astfel, în intervalul orar 10.00 – 16.00, vor fi afectați de
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lipsa apei consumatorii din cartierul Tomis Nord. Echipele vor
interveni  la  nivelul  unui  cămin  tehnic  pentru  executarea
reparațiilor la nivelul vanei de pe conducta principală cu
diametrul de 500 mm.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că se va face tot posibilul pentru remedierea
avariei și reluarea furnizării apei potabile în cel mai scurt
timp.


